
Marek Radecki
Jsem doktorandem v 2. ročníku programu fyzika, členem AS UK jsem již 3 roky a velice rád bych 
chtěl s Vaší pomocí pokračovat. Zabýval jsem se především prací v sociální komisi a také ediční 
komisi.

Hlavním rozdílem oproti minulým volbám je, že AS UK už přímo nerozhoduje o Kolejích a 
menzách, proto se i studenti ve „velkém“ senátu začínají zaměřovat na nové věci.

Velice se také osvědčilo, že člen fakultního senátu za studenty byl rovněž členem „velkého“ 
celouniverzitního senátu.

Proto jako předseda SKASu „malého“ fakultního senátu, bych chtěl v tom „velkém“:

– zrušit maximální kvótu pro prospěchová stipendia, ať mohou fakulty volně podporovat 
dobré studenty

– zajistit bezproblémové uznávaní mezinárodních jazykových certifikátů jako úspěšně 
vykonaných zkoušek (hlavně anglických)

– umožňovat tok informací důležitých pro studenty směrem dolů
– zastávat práva studentů, kteří mají problémy s byrokracií na rektorátě např. programem 

Erasmu, sociálními stipendii, či poplatky za studium

Díky moc, za Váš čas !!


